



ACTED

IMPACT Shaping practices
Influencing policies
Impacting lives

NIGER: ACTED & IMPACT INITIATIVES ARE HORRIFIED BY THE SENSELESS KILLING OF SEVEN OF THEIR AID WORKERS

Paris and Geneva, August 9, 2020

It is with profound grief that we confirm the death of seven of our colleagues as well as their guide in Niger who were senselessly and cowardly murdered by armed individuals in the Kouré area, south-east of Niamey, on August 9th 2020.

IMPACT Initiatives and ACTED condemn in the strongest terms the senseless and barbaric killing of our colleagues and their guide. At this tragic moment, our thoughts are with their families and loved ones at home and in Niger. All of our teams across the world join in their grief.

We request that the media and the general public respect the dignity and the privacy of the victims.

Aid workers must never be a target. Our colleagues have been working to support the people of Niger facing hardship, driven by values of humanity and solidarity.

This heinous crime must not go unpunished, nor will it distract us from our commitment to support the people of Niger.

NIGER : ACTED ET IMPACT INITIATIVES HORRIFIÉS PAR LE MEURTRE INSENSÉ DE SEPT HUMANITAIRES

Paris and Geneva, le 9 août 2020

C'est avec une profonde tristesse que nous confirmons la mort de sept de nos collègues ainsi que de leur guide au Niger, assassinés lâchement et sans raison par des individus armés dans la région de Kouré, au sud-est de Niamey, le 9 août 2020.

IMPACT Initiatives et ACTED condamnent dans les termes les plus forts le meurtre insensé et barbare de nos collègues et de leur guide. En ce moment tragique, nos pensées vont vers leurs familles et leurs proches, chez eux et au Niger. Toutes nos équipes à travers le monde partagent leur chagrin.

Nous demandons aux médias et au grand public de respecter la dignité et la vie privée des victimes.

Les humanitaires ne devraient jamais être une cible. Nos collègues travaillaient pour soutenir les communautés nigériennes en difficulté, motivés par les valeurs d'humanité et de solidarité.

Ce crime odieux ne doit pas rester impuni, et ne nous détournera pas de notre engagement à soutenir le peuple nigérien.